烟台市牟平山海文化研究会

中国全真道武术文化国际传播中心

国 外 招 生
1、 主要教学内容：

1、 螳螂拳和秘手螳螂空手传统搏击术。

2、 五行通臂拳及通臂散手。

3、 道家无极内功拳，少林拳、八卦掌。
4、 双手剑、双手刀、九节鞭、滚龙枪、判官笔、月牙铲、道家佛尘剑等传统器械。

5、全真道教养生功、导引术、气功。
6、中文课。免学费自选。
7、书法课。免学费自选
二、相关证书：

1、 凡学期一年制以上的学员，可全部取得中华武术国际段位证书，学习两年可取得中华武术国际级教练证书，一年学习成绩优异者也可取得。
2、凡学期一年制以上的优秀学员，可取得中国武术螳螂拳段位证书，由中国武术运动管理中心颁发。

三、参加武术比赛：

学员学习半年后，即可由学校统一安排学员参加规格较高的有影响力的中国国内及国际性的武术大赛两次。
四、课程安排：
1、 早上：跑步；基本功；吐纳术；易筋经。

2、 上午：中文课7：30-8：10
武术课8：30-9：30 10：00-11：00  
11：3 0午餐
      12：30-2：00午休
下午：14：20-15：20武术课

3、16:00-17:00选修课 
20:00禅修课，学习打坐和站桩，附加力量训练和实战术教学。4、每周两节书法课，三节中文课。
5、星期六和星期天休息，也可免费参加训练。
Muping Shanhai Culture Seminar

Chuan Chen Taoism Martial Arts International Propagation Center of China

Recruit Students Abroad 

Ⅰ.Main Training Courses

1. Mantis boxing and some related fighting technique.

2. Five elements boxing and free hand operations.

3. Taoist internal strength boxing, Shaolin Chuan and Eight Trigram Palm.

4. Some traditional Wushu equipments, such as sword, iron chain and crescent shovel, etc.

5. Guiding technique, Qigong and Chuan Chen Tao qigong.

6. Chinese lessons, optional and free tuition.

7. Calligraphy lessons, optional and free tuition.
Ⅱ. Relative Certificates

1. The students studying for more than one year will get international dan grading certificates of Chinese martial arts; students studying for 2 years and extraordinary students who study for one year will get international coach certificate of Chinese martial arts.

2. Outstanding students studying for more than one year will get mantis boxing dan grading certificates of Chinese martial arts issued by Administration Center of Martial Arts of China.

Ⅲ. Martial Arts Contest

After taking class for a half year, the students can participate in 2 high-standard influential martial arts contest of China or internationally through the school’s arrangement.

Ⅳ. Schedule

1. Early morning: jogging, basic training, breathing skill, yijin jing

2. Morning: Chinese: 7:30-8:10

          Martial Arts: 8:30-9:30  10:00-11:00

          Lunch Time: 11:30

          Noon Break: 12:30-2:00

   Afternoon: 14:20-15:20 Martial Arts

3. 16:00-17:00 Optional Course

  20:00 Dhyana, learning sitting in meditation and standing on stake, and strength training and practical tactics training additionally.

4. 2 calligraphy lessons and 3 Chinese lessons per week

5. Taking break on Saturday and Sunday, or taking training freely.
五、训练基地：

1、国家aaaa级旅游度假区养马岛。
Ⅴ. Training Base

1. The Horse Raising Island- National AAA-level holiday resort.
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一是天马广场。该项目是养马岛旅游度假区总体规划中唯一的大型广场，位于养马岛的入岛口，南边直接与养马岛跨海大桥相连接，总面积72000平方米，广场东西长近400米，由清华大学博士生导师、中国环境艺术专家张绮曼教授设计完成，总投资3200万元，主要是以宣扬中华民族源远流长的传统文化和弘扬生生不息的民族精神为主题，包括天马苑、秦皇苑等六大景区和马文化长廊、音乐喷泉等八大主要景观。其中天马雕塑高近30米，整个雕塑气势恢弘，取意“天马行空”，是养马岛的标志性雕塑。位于秦皇苑内的秦皇铜像身高5.5米,耗铜8.8吨,生动再现了秦始皇君临天下的威仪。周边环绕“浮雕墙”,图文并茂地展现了秦王赢政一统天下的功过是非。红柱广场则是按照二十八星宿六位排列,它以统一的体制为全天的星宿命名,是中华民族的精髓所在;马文化长廊为国内首创,它记载着秦人由养马而立国的历史以及秦始皇最爱的追月、白兔等七匹名马的风采。当夜晚降临时，广场的照明系统将全部打开，各类地埋灯、探照灯既独自成景，又相映成辉，辅之以大型音乐喷泉、水景墙及优雅动听的音乐，更有一番天上人间的氛围。自2004年5月开始对外营业，已接待海内外游客40多万人次，成为养马岛经济跨越发展的助推起器。

二是跨海大桥景区。得到省交通厅全额资助的跨海大桥北连养马岛，南接滨海路，是养马岛与外界联系的咽喉要道。同时也是胶东地区首座跨海大桥，其跨径为山东省同类桥型之最，总投资1亿元，全长1870米，其中主桥长508米，两侧路堤1363米，全线为直线，道路等级为一级公路，双向四车道，整体造型为飞燕式拱桥设计，2004年9月大桥投入使用后，从根本上解决了由于旱道相连而导致的海水不流通的“难题”，使海水重新实现流通，极大地改善了养马岛水域的生态环境，再现了养马岛青山绿水环绕之历史原貌。此外，驻足大桥之上，呼吸新鲜空气，欣赏海天一色的美景，别有一番滋味。若随身携带像机或是摄像机，拍下这美丽时刻，更是终身难忘。

三是深海温泉洗浴中心。总投资6000万元的深海温泉洗浴中心—养心苑，坐落于养马岛东端，建筑面积6800平方米，是中国首家深海温泉，同时也是目前华东地区最大的露天温泉。养心苑由日本著名设计大师执笔设计，处处体现异国情调。这里拥有华东地区最大的日本料理餐厅，由日本一流厨师主理，单设寿司台、铁板烧、和室及德国自酿啤酒生产线，大型露天温泉及室内洗浴区可同时容纳500人洗浴；有纯日式海景蹋蹋米客房17套。2002年6月开工建设，2004年2月竣工营业。作为中国最大的深海温泉洗浴中心，在填补了多项国内空白的同时，也为养马岛增添了一处高档次有异国情调的旅游休闲场所。营业8个月时间里，接待海内外游客2万多人次。

四是秦皇体育娱乐中心。养马岛秦皇体育娱乐中心系新牟国际集团公司南方工业总公司与烟台市牟平区政府联合成立的股份制企业，该中心主要以赛马表演、技巧表演为主要服务项目。同时中心还配有停车场地、酒店、旅游商品和摄影服务等项目，为游客进行一条龙服务。现有员工70人、赛马70匹、骑手30人、导游员2人。总面积19万平方米，建筑面积1.25万平方米。场地中心有标准的足球场和400米标准赛道，拥有长900米，宽12米的训练沙道一条，建有容纳万名观众的看台和3000平方米、设施齐备的二层观众大厅，供贵宾们观赛和休息。场地中心有标准的足球场。赛马场建成后，先后举办过全国马术赛、六运会马术比赛、少年足球赛等11次有影响的大型体育比赛，并被列为国家女子足球训练基地。该中心1995年起开始举办现代赛马旅游娱乐服务，在骑师队伍的培养、电脑计算管理系统完善、资料档案的建立及马匹的调教训练、饲养管理、医疗保健等方面均一步到位走向科学化和规范化。每周六、日举行赛马表演，每周一至周五全天举行马术技巧表演。自开展赛马以来，年接待来宾5万余人次，年收入80万元。
　　五是西游记宫。西游记宫位于养马岛省级旅游度假区中部，性质为股份制企业。一九九一年开业，占地面积2万平方米，建筑面积6000余平方米，总投资600多万元，是根据中国古典名著《西游记》的故事为题材，由中央电视台《西游记》剧组总设计师马洪运教授等在拍摄连续剧《西游记》基础上设计制作的大型人造景观。西游记宫是一处由度假区旅游局主管，董事会领导，总经理负责的股份制企业，共有职工86人，其中导游员20人。现在年接待游客2万余名，年收入达到30万元，游客构成主要为国内旅游者，小部分为境外旅游者。

六是海滨浴场。位于养马岛东端，沙滩全长1000多米，滩宽海阔，沙细柔软，海底坡度缓长，浪小水稳，水明沙净，自然条件十分优越。经过多年开发建设，更衣室、淋浴室、快餐厅、商店、租赁店、休息厅、婚礼园等一系列配套设施一应俱全。经过多次改造建设，目前已发展成集沙滩娱乐、沙滩健身、沙滩运动、海上娱乐、海滨购物、膳食料理等项目在内的大规模、多功能休闲娱乐场所。整体设计布局以荷兰风格为主体形态，突出现代化的生活气息，并富有极强的浪漫色彩。体现出和谐、完美、休闲，体现明快、优雅的特点，给国内外游客以心旷神怡的感觉，使游客来此度假不但能健身康乐，而且还能有一种美的享受。
　　七是鹿苑景区。该景区位于养马岛黄家庄村北，总投资62万元，占地面积5400平方米，目前以梅花鹿为主的鹿群总数已达到200头，是胶东地区最大的鹿场。这里的梅花鹿全部来自中国东北，色彩斑斓，灵活乖巧，以"人与鹿实现亲密接触"为主题的赏鹿游已全面展开。
　　八是御笔苑景区。该景区坐落于养马岛东端，总投资30万元，主要是依托海岛独特的自然条件而兴建的人文景观，集礁、石、滩于一体，景区内有前中共中央总书记胡耀邦同志莅临海岛时所提"养马岛"三个金碧辉煌大字。在此向东远望，可看见小象岛，沿台阶而下，就来到礁石滩上，在此驻足观看或者游玩、戏水，真正实现了与大海的"零距离"接触，能更加深刻地感受大海的宽广胸怀，运气好的朋友还能在这里拣拾到美丽的海星、螃蟹、鹅卵石等海中公民。 

九是锦绣城景区。位于养马岛东端，占地14万平方米，建筑面积1万平方米，是一座集观光、娱乐、餐饮为一体的现代化的大型游乐场。奇妙宫设计风格迥异，造型典雅别致，展示了史前的人类生活，恐怖的幽灵山庄、奇妙的海市蜃楼、虚幻的空中世界等景观。海上世界的 "激流勇进"、"疯狂老鼠"等让人目不暇接。最近已在中心地段设立万鸽广场，引进各类观赏鸽1000余只。在这里您可以实现与和平之鸽的零距离接触，畅开胸怀、放松身心。
　　 十是封神榜景区。 位于养马岛东部，是根据我国古代神魔小说《封神演义》设计建造，占地面积1.5万平方米，建筑面积4800平方米。宫内巧妙运用了美术、雕塑、戏剧、灯光、电控、声控及音响等现代艺术手法，集中表现了小说中人、神、魔之间的斗争，展示了光怪陆离、奇妙无比的神话境界。
　　十一是海底洞天景区。位于养马岛东端，占地面积2000平方米，原为一人防工程，由养马岛旅游服务公司和香港添兴投资有限公司共同投资兴办，由中央美术学院设计，根据洞内实际结构，博采众长，在洞内建有水晶宫、龙宫、天后圣母宫、长寿宫和珍珠殿等景观，游客进洞后就像进入海底仙境一般。
　　十二是“渔家乐”特色旅游。为进一步满足广大游客尝新猎奇的心理需求，结合海岛特色，养马岛旅游度假区还推出了以“吃在渔家、住在渔家、乐在渔家”为主题的海岛“渔家乐”民俗游活动，目前全岛已有渔家乐经营业户70户，可同时接待游客500多人，在这里广大游客能彻底地忘却都市喧嚣，尽情体验大海宽广胸怀和渔家生活的乐趣。
　　养马岛物产丰富，各类店堂名吃也是吸引国内外诸多游客前来的因素之一。像久负盛名的一道“乌龙戏珠”，就是采用养马岛特产-黑刺参及鹌鹑蛋、大樱桃等加工制作而成。10个黑刺参如同乌龙，拱绕着20颗红白相间的“龙珠”戏耍其间，令人赏心悦目，食欲大增。其他诸如“珍珠白汁嘉吉鱼”、“三吃大虾”、“芙蓉原壳天鹅蛋”、“鸳鸯天鹅汤”等皆为海内外游客所青睐。而坐落于养马岛的海鲜一条街将会让您品尽各种生猛海鲜。

1. Tianma square. This project is the only large-scale square in the Yangma Island traveling resort area, enters the island mouth located at Yangma Island, the south side connects directly with the Yangma Island cross-ocean bridge, total area 72000 square meters, square thing long nearly 400 meters, by Tsinghua University postgraduate candidate teacher, China environmental art expert Professor Zhang Qiman designs completes, total investment 32,000,000 Yuan, is mainly take publicizes the national spirit which the Chinese nation well-established traditional culture and brings honor grows continually as the subject, including white fox park, Qin Huangyuan and so on six big scenic areas and horse culture corridors, musical fountain and so on eight big main landscapes. And white fox sculpture high nearly 30 meters, the entire sculpture imposing manner is broad, the meaning “the powerful and unconstrained style”, is Yangma Island's symbolic sculpture. Located in Qin Huangyuan Qin Huang the bronze statue height 5.5 meters, consume the copper 8.8 tons, vividly reappeared Chin Shihhuang to rule the world the impressive and dignified manner. The peripheral encirclement “the relief wall”, unfolded Qin Wang to win the merit and demerit which abundantly and elegantly the politics monopolized. The red column square defers to 28 constellation six arrangements, it take the unified system as entire day's constellation naming, is Chinese nation's essence is at; the horse culture corridor is the domestic origination, it is recording the Qin the history which as well as Chin Shihhuang founds a nation by the horse breeding most likes pursuing the month, the white rabbit and so on seven famous horse's elegant demeanors. When the night arrives, the square lighting system will open completely, each kind of place buries the lamp, the searchlight both alone to become the scenery, and forms a splendorous contrast, auxiliary by large-scale musical fountain, water scene wall and graceful interesting to listen to music, has a heaven on earth atmosphere. Started the foreign business from May, 2004, has received the everywhere tourist more than 40 ten thousand people, became the Yangma Island economy spanning development the boost.
2. Cross-ocean bridge scenic area. Obtains north the province transport department sum total subsidization cross-ocean bridge continually Yangma Island, south meets Binhai Rd., is Yangma Island and the outside relation choke point. Simultaneously is also the Jiaodong area seat of honor cross-ocean bridge, its span for the Shandong Province similar bridge, total investment 100,000,000 Yuan, span 1870 meters, the main span length 508 meters, the both sides embankment 1363 meters, the entire line is a straight line, the category of roads is the arterial road, the bidirectional four traffic lanes, the overall modelling to fly the swallow type arched bridge design, after in September, 2004 bridge was operational, fundamentally has solved, because the dry road was connected the sea water which caused not to circulate “the difficult problem”, caused the sea water to realize the circulation, improved the Yangma Island waters ecological environment enormously, has reappeared history of original condition the Yangma Island beautiful scenery encirclement. In addition, settles down above the bridge, the breath fresh air, appreciates a sea day color the beautiful scene, the taste. If the body carrying camera perhaps the camera, pat this beautiful time, is lifelong unforgettable. 

3. Deep sea hot spring bath center. The total investment 60,000,000 Yuan deep sea hot spring bath center - spiritual cultivation park, is situated in the Yangma Island east end, the floor space 6800 square meters, is the Chinese first deep sea hot spring, simultaneously is also the present East China area biggest open-air hot spring. The spiritual cultivation park designs master by Japan to write famous the design, everywhere manifests the exotic atmosphere. Here has the East China area biggest Japan to attend to the dining room, manages by the Japanese first-class chefs, supposes sushi Taiwan, the tappasaki only, and the room and Germany from ferments the beer production line, the large-scale open-air hot spring and indoor takes a bath the area to be possible simultaneously to hold 500 people to take a bath; Has the pure Japanese-style seascape ta ta rice guest room 17 sets. in June, 2002 operation construction, in February, 2004 was completed business. As the Chinese biggest deep sea hot spring bath center, while has filled many domestic gap, also increased a high scale for Yangma Island to have the exotic atmosphere traveling leisure place. Does business in for 8 months, receives the everywhere tourist more than 20,000 people.
4. Qin emperor sports recreation center. The Yangma Island Qin emperor sports entertainment central system seeks south newly the Group International company the industry corporation and the Yantai Muping Area Government unites the tenable Stock-company type enterprise, this center mainly take races horses performs, the skill performance as the main service items. Simultaneously the center also has projects and so on parking point, hotel, traveling commodity and photographic service, carries on the coordinated process service for the tourist. The existing staff 70 people, race horses 70, the equestrian 30 people, the guide 2 people. Total area 190,000 square meters, floor space 12,500 square meters. The location center has the standard soccer field and 400 meter standard racecourse, has the length 900 meters, the width 12 meters trains Sha Dao, constructs holds ten thousand audience's stands and 3000 square meters, the facility prepared two audience hall, watches a sports contest for the distinguished guests and rests. The location center has the standard soccer field. After the racetrack completes, holds the national horse-riding match, six to transport successively meets the horse-riding competition, the youth soccer game and so on 11 influential large-scale athletic contests, and is listed as the country women's soccer Training base. This center in 1995 started to hold the modern horse racing traveling entertainment to serve, in the jockey troop's raise, the computer computation management system management system consummated, material file aspects and so on establishment and horses' training training, raising management, healthcare reaches one's goal instantly moves toward the scientific style and the standardization. Every Saturday, the date hold the horse racing to perform, every week holds the horse-riding skill performance one to Friday entire day. Since has launched the horse racing, the year receives the guest 50,000 people, the yearly income 800,000 Yuan.
5. Monkey palace. Monkey palace located at Yangma Island provincial level traveling resort area middle, nature for Stock-company type enterprise. In 1991 starts doing business, the area 20,000 square meters, the floor space 6000 square meters, the total investment more than 600 ten thousand Yuan, are according to the Chinese classical famous work "Monkey" the story is a theme, "Monkey" dramatic team chief design engineer Ma Hong transports professor by CCTV and so on "Monkey" in the foundation designs the manufacture at the photography serial TV opera the large-scale man-made landscape. The Monkey palace is by the resort area travel agency manager, the board of directors leads, general manager responsible Stock-company type enterprise, altogether has the staff 86 people, guide 20 people. Now the year receives tourist 20,000, the yearly income amounts to 300,000 Yuan, the tourist constitutes is mainly the domestic tourist, the small part is the foreign tourist.
6. Bathing place. Located at the Yangma Island east end, the sand beach span more than 1000 rice, the beach wide sea is extravagant, Sha Xi is soft, the seabed slope slow is long, the wave urine is steady, Shui Mingsha, the natural condition is very only superior. After many year development constructions, the changing room, the bathhouse, the quick dining room, the store, rent the shop, the rest hall, the wedding ceremony garden and so on a series of matching facilities to have it all. After transforms the construction many times, at present has developed the Chengji sand beach entertainment, the sand beach fitness, the sand beach movement, the marine entertainment, the seashore shopping, the meals to attend to and so on projects large-scale, the multi-purpose rest and recreation place. The overall design layout take the Dutch style as the main body shape, prominent modernized life breath, and rich greatly strengthened romantic color. Manifests harmoniously, perfect, the leisure, manifests, the graceful characteristic sprightly, not only for the domestic and foreign tourists by the completely relaxed feeling, causes the tourist to come this to take vacation can fitness peace and happiness, moreover can also have one kind of beautiful enjoyment.
7. Deer park scenic area. This scenic area located at the Yangma Island Huangjiazhuang Village north, the total investment 620,000 Yuan, the area 5400 square meters, the total has achieved 200 heads at present by sika Lu primarily Qun, is Jiaodong area biggest Deer's place. Here sika comes from the Northeast China completely, the color variegated, nimble clever, realizes the intimate contact take " the human and the deer " to enjoy deer and You as the subject to launch comprehensively.
8. Imperial brush park scenic area. This scenic area is situated in the Yangma Island east end, the total investment 300,000 Yuan, is mainly depends on the humanities landscape which the island unique natural condition constructs, the collection reef, the stone, the beach in a body, in the scenic area has former Central Committee of the CCP General Secretary Comrade Hu Yaobang visits when the island raises " Yangma Island " three resplendent in gold and jade green large brush-written Chinese characters. Here looks far to the east, may see the statuette island, along the stair, arrives at on the reef beach, settles down the onlooking in this or plays, plays with water, has realized truly with the sea " zero distance " the contact, can feel the sea profoundly the broad mind, the luck good friend can also sort in here ascends to beautiful seas in and so on sunstar, crab, cobblestone the citizen.
9. Exquisite silk city scenic area. Located at the Yangma Island east end, occupies a land area of 140,000 square meters, the floor space 10,000 square meters, is a collection sightseeing, the entertainment, the dining is a body's modernization large-scale amusement park. The marvelous palace design style is different, modelling elegant unique, has demonstrated the prehistoric human life, terrorist landscapes and so on spirit mountain village, marvelous mirage, unreal airborne world. The marine world “the turbulent current enters”, “the crazy mouse " and so on to let the human bravely be eyes cannot take it all. Recently has set up ten thousand pigeon squares in the central land sector, introduces each kind of ornamental pigeon 1000. May realize in here you pigeon's of with peace zero is away from the contact, opens the mind, the relaxation body and mind smoothly.
10. Fengshenbang scenic area. Located at Yangma Island east, was ancient times the god evil spirit novel "Feng-Shen-Yan-Yi" designs the construction according to our country, the area 15,000 square meters, the floor space 4800 square meters. In the palace has utilized modern art techniques ingeniously and so on fine arts, sculpture, play, light, electric control, voice control and sound, in the concentrated expression novel between the person, the god, the evil spirit struggle, has demonstrated grotesquely and gaudily, the marvelous precinct myth boundary.
11. Seabed dwelling place of Buddhist immortals scenic areas. Located at the Yangma Island east end, the area 2000 square meters, are a civil air defense project originally, adds by the Yangma Island Tourist service Company and Hong Kong is popular the investment Limited company joint venture investment to establish, designs by the central Fine arts academy, according to hole in actual structure, takes the best, constructs the crystal palace, the dragon palace, the day later in the hole landscapes and so on Mary palace, longevity palace and pearl palace, after the tourist enters the hole, likely enters the seabed fairyland to be ordinary.
12. “the fishing household is happy” the feature tourism. To further meet the psychological need which the general tourists tried something new seek novelty, the union island characteristic, the Yangma Island traveling resort area also promotes take “has eaten in the fishing household, lives in the fishing household, “” the fishing household is happily happy in the fishing household” as the subject island the folk custom to tour the activity, at present the entire island had the fishing household Yue Jing business household 70 households, might simultaneously receive the tourist more than 500 people, could put behind the metropolis in here general tourists to make noise thoroughly, experienced the pleasure which heartily the sea broad mind and the fishing household lived.

The Yangma Island product is rich, each kind of shop hall name eats also attracts one which of factors the domestic and foreign many tourists come. Long standing reputation one “the Uron play bead”, is likely uses Yangma Island processing manufactures and so on special product - black trepang and quail egg, big cherry becomes. 10 black trepangs are similar to the Uron, during arches “the Capsicum anomalum” plays jokes upon around 20 red and white interactions, pleasant, the appetite increases. Other such as “the pearl white juice fine lucky fish”, “three eats the prawn”, “the cotton rose original shell swan egg”, “the mandarin duck swan soup” and so on to favor for everywhere tourists. But will be situated in a Yangma Island's seafood street will let your each kind of aggressive seafood. 

2、中国全真道教发祥地昆嵛山无染寺林区
置身负氧离子居全国百林之首的天然氧吧与青山碧水，被誉为中国“江北小九寨”。近邻胶东半岛最著名的龙泉温泉，经常洗浴，倍益身心，增强体质，增长功力。

2. The Wu-ran Temple Forested Area of Kunyu Mountain- the cradle of Chuan Chen Taoism of China.

With a natural oxygen bar where the content of negative oxygen ion is the most of all the forest in China and green hills and clean water, the Kunyu Mountain was called the “mini Jiuzhai Valley of North China”. It is neighboring to the famous Longquan Hot Spring, which is good for the body and mind and can strengthen the physique and improve force if bathing in it frequently.

昆嵛山风光

仙山之祖昆嵛山是全真教的发祥地，名声享誉中外。全真祖庭“神清观”重建落成典礼及开光法会2008年4月26日在昆嵛山圆满举行，国家道协会长任法融亲自主法。这里有令人陶醉的人间仙境，雄伟神气的自然景观，清新怡人的生态环境，众多的名胜古迹，具有深厚的文化底蕴，在名山大川中独领风骚。位于昆嵛山北麓的龙泉汤，世称华清第二汤，泉水清澈剔透，水温常年在摄氏五十度左右。沐浴此泉，醉者变醒，愁者转乐，乏者提神，病除体壮，延年益寿。仙山温泉让人流连忘返，是旅游休闲胜地.
Natural scenic view of Mount Kunyu

Mount Kunyu is the cradle of Chuan Chen Tao- a branch of Taoism in China, which is well-known all over the world. The rebuilding inauguration ceremony of Shenqing Temple, the birthplace of Chuan Chen Tao was held in Mount Kunyu in 26 April 2008. Mr. Ren Farong, the chairman of Chinese Taoist Association presided over the ceremony personally. Mount Kunyu has magnificent natural sceneries with dozens of hills stretched for hundreds of miles. There are lots of places of historic interest and scenic beauty, dense forest and ancient trees, limpid spring and waterfall as well as quiet dells. The Longquan hotspring is on the foot of Mount Kunyu, also named "the dragon hot spring", for the water in it is swirling as if a dragon is swimming. It also dubbed the second finest hotspring compared with Huaqing Hotspring, in which was built in Dang Dynasty. The hotspring contains various mineral substances, which is of great help to human health. The fairy mountain and hotspring form an excellent resort to enjoy yourself so much as to forget to go home. 
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山中桃花  Peach blossom                      杉树入云天 Redwood
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神清观 Shengqing Temple
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昆嵛山风光 The natural scenic view of Mount Kunyu
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山中清水 The clear water in the mountain
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六、生活食品原料：全部取自“仙山”之中的纯天然食物和可食药材，还有自种的不施化肥和农药的各种蔬菜、水果和自养“跑山鸡”。

七、配有专业中医理疗推拿师、专职司机、专业翻译、专业厨师和武术大师级的教练队伍。
八、学费标准：

1、一个月短期速成班：学费1500欧元。
2、二个月短期速成班：学费2500欧元。

3、三个月短期速成班：学费3500欧元。
4、一年制：8500欧元。
5、两年制：15000欧元。

6、学费含生活食宿费，校方统一安排的两次全国性武术比赛参赛费，每月一次的温泉浴资费。

Ⅵ. Raw Material of Food: Natural food and edible medicinal material from the “fairy mountain” and various self-raised vegetable, fruit and “mountain chicken” with no chemical fertilizer or pesticide.

Ⅶ. A master-level coach team with professional Chinese medical physiotherapy massage master, full-time driver, professional translator, professional cook.

Ⅷ. Tuition Fee

1. One-month short-term express class: 1500 euros;

2. Two-month short-term express class: 2500 euros;

3. Three-month short-term express class: 3500 euros;

4. One-year class: 8500 euros;

5. Two-year class: 8500 euros;

6. The tuition includes board and lodging expenses, entry fee of the two national martial arts contest arranged by the school and bathing fee in hot spring once per month.

Ⅹ. The Main Martial Arts Guidance
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